
Žádáme občany, aby prozatím neukládali elektro- a kovový odpad do kontejnerů k tomu určených, 
protože  není možno tento odpad z provozních důvodů vyvážet  cca do poloviny srpna .


